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Geachte aanwezigen, graag wil ik namens de Sportkoepel 

onze visie geven op het rapport en de brief over de Toekomst 

van het sportpark Corpus den Hoorn. Hierbij zal ik de argumenten in onze 

zienswijze op het rapport van Drijver en Partners niet herhalen. Die heeft u 

tenslotte al ontvangen met de overige stukken. 
 

Het rapport en ook het eerste gedeelte van de brief beschrijven zeer accuraat 

hoe de situatie er voor staat. Al deze gegevens overziend zijn wij van mening 

dat het voorstel van het college niet logisch is en geen oplossing biedt.  

 

Wij vinden dat er fundamentele keuze gemaakt moet worden, zodat partijen 

weten waar ze aan toe zijn. Dan kunnen partijen weer plannen maken en zich 

voorbereiden op de consequenties van de keuze. Het voorstel van het college 

betekent het doorschuiven van een probleem voor de komende jaren, waar-

door zowel FC Groningen als de verenigingen hun groeiambities niet kunnen 

waarmaken.  

 
College en Raad zouden volgens ons moeten kiezen om FC Groningen te ver-

huizen en Corpus aan te wijzen als breedtesport-complex. Wij hebben hiervoor 

de volgende argumenten: 

 

Ten eerste wordt in de brief gewezen op de bevolkingsontwikkeling, waardoor 

de groeiambities van de verenigingen op Corpus zeer reëel zijn. Dit nog los van 

de wachtlijsten die nu al voorkomen dat de verenigingen kunnen groeien.  

 

Het tweede punt betreft het in de brief gememoreerde feit dat er meer Gronin-

gers gaan sporten. Dit is zonder meer opvallend en bemoedigend. De ge-

meente zou er naar onze mening alles aan moeten doen om deze positieve 

trend ruim baan te geven en zodoende invulling te geven aan haar eigen sport-

visie Sportief kapitaal.  
 

Het derde punt betreft de inzet van de sportparkmanager. Mede door de inzet 

van deze kracht, is de samenwerking tussen de verenigingen op het sportpark 

beter dan ooit te voren. Zo doen de verenigingen mee met de alliantie Gelijk-

spelen, wat leidt tot een positief en inclusief sportklimaat.  

 

Een vierde punt betreft het belang van diversiteit op het sportpark. Als de ge-

meente dit werkelijk belangrijk vindt zoals zij aangeeft, is het onlogisch om te 

kiezen voor het verplaatsen van een honkbal vereniging ten faveure van meer 

voetbal. 

 

Samenvattend vinden wij als Sportkoepel dat 4.000 sportende burgers voor-
rang horen te krijgen van de gemeente. Het met gemeenschapsgeld aange-

legde sportpark is tenslotte bedoeld voor de breedtesport en niet aangelegd  

voor een commerciële partij als FC Groningen. 


